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Številka: 900-2/2023-8 

 

ZAPISNIK 
 

8. seje Sveta staršev, ki je bila v torek, 26. 9. 2023, ob 17. uri, v zeleni dvorani šole. 

 

Navzočnost 

 

Prisotne_i članice_i 

Sveta staršev: 

Anja Benko, Tina Delalut Smrtnik, Milena Haramija, Sabina Hovnik, 

Borut Iršič, Anja Marinč, Lucija Potočnik, Metka Pešl Šater, Janja 

Širnik, Vanja Vravnik, Mojca Hovnik, Stanko Berlizg, Manja Miklavc, 

Jan Butolen, Tanja Jamnik, Andreja Šapek, Zala Duler Tratnik, Saša 

Jelen, Darinka Kališnik, Ljiljana Lečnik, Jasmina Germadnik Kos, 

Maja Vrčkovnik 

Opravičili so se 

(članice_i Sveta staršev): 

Tjaša Marchiotti, Zala Lorber, Mateja Verdinek Žigon 

Odsotne_i 

(članice_i Sveta staršev): 

Tanja Martič, Lucija Mlekuš 

Ostale_i navzoče_i: Aljaž Banko, Katja Krivec, člani Sveta šole (kot slušatelji) 

Zapisnikar: Dejan Hrovat 

 

Podpisani seznam prisotnih članic_ov Sveta staršev je priloga zapisniku v arhivu šole. 

 

Sejo je po pooblastilu in zaradi službene odsotnosti predsednice Sveta staršev, mag. Mateje Verdinek 

Žigon, vodila podpredsednica, dr. Anja Benko. 

 

DNEVNI RED 

 

1 Pregled in potrditev dnevnega reda in zapisnika zadnje seje Sveta staršev OŠ Koroški jeklarji. 

2 Seznanitev z Letnim pedagoškim poročilom 2022/2023 (g. Aljaž Banko, ravnatelj). 

3 Seznanitev z Letnim delovnim načrtom in Publikacijo za šolsko leto 2023/2024 (g. Aljaž Banko, 

ravnatelj). 

4 Seznanitev s spremembami Načrta varnih šolskih poti za šolsko leto 2023/2024 (ga. Katja 

Krivec). 

5 Razno. 
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Točka 1: 

Pregled in potrditev dnevnega reda in zapisnika zadnje seje Sveta staršev OŠ Koroški jeklarji. 

 

Podpredsednica Sveta staršev, Anja Benko, je prisotne pozdravila, ugotovila, da je prisotnih dovolj 

članic_ov, da se je seja lahko pričela. 

Povedala je, da so kot slušatelji na seji prisotne_i tudi članice_i Sveta zavoda (zaradi podvajanja vsebine 

na seji Sveta zavoda, ki je sledila seji Sveta staršev); posebej jih je pozdravila. 

Uvodoma je podpredsednica zbranim predstavila dnevni red seje. Članice_i Sveta staršev niso podali 

pobud za spremembo dnevnega reda, zato ga je podpredsednica dala na glasovanje. 

 

SKLEP ŠT. 1: 

Članice_i Sveta staršev so soglasno potrdili dnevni red 8. seje Sveta staršev OŠ Koroški jeklarji. 

 

Anja Benko je povedala, da so vse_i članice_i zapisnik zadnje, sedme seje Sveta staršev, ki je bila 25. 

5. 2023, prejeli po elektronski pošti in da je bil objavljen tudi na spletni strani šole. Podpredsednica 

Sveta staršev je odprla razpravo. Le-te ni bilo, zato je dala potrditev zapisnika prejšnje seje na 

glasovanje. 

 

SKLEP ŠT. 2: 

Članice_i Sveta staršev so soglasno potrdili zapisnik zadnje seje Sveta staršev, ki je bila 25. 2. 2023. 

 

Točka 2: 

Seznanitev z Letnim pedagoškim poročilom 2022/2023 

(g. Aljaž Banko, ravnatelj) 

 

Anja Benko je besedo predala Aljažu Banku, ravnatelju šole, ki je članice_e Sveta staršev ob drsnicah 

seznanil z Letnim pedagoškim poročilom za preteklo šolsko leto (2022/2023). 

Predstavil je investicijsko-vzdrževalna dela in ostale projekte, ki jih je šola izvedla. Izpostavil je 

problem z golobi in izgradnjo novega peskovnika na podružnični šoli Kotlje ter rastoče stroške 

energentov. Nadalje je podal učni uspeh po šolskih letih, učne in vzgojne rezultate ter koncept dela z 

nadarjenimi učenci. 

Besedo je med seznanitvijo z Letnim pedagoškim poročilom 2022/2023 predal gospe Katji Krivec, ki je 

prisotnim predstavila rezultate nacionalnega preverjanja znanja v 9. in 6. razredu na njihovi šoli in 

podala primerjavo z državnim povprečjem. 

Nadalje je gospod ravnatelj članicam_om Sveta staršev predstavil podrobnosti v zvezi s šolo v naravi 

in tabori v CŠOD. Povedal je, da zaradi naraščajočih cen in nižjega števila udeležencev šola išče 

alternativne možnosti izvajanja šole v naravi. Na temo stroškov šole v naravi se je med člani Sveta 

zavoda razvila debata, sploh glede zimske šole v naravi in cene le-te. Gospa Haramija, predsednica 

šolskega sklada, je pripomnila, da člani šolskega sklada načrtujejo zbiralno akcijo smučarske opreme 

za šolo v naravi, ki bi starše razbremenila visokega finančnega bremena. Nekaj članic_ov je 

predlagalo, da se starši učenk_cev, ki imajo finančno stisko, obrnejo na šolski sklad, in sicer s prošnjo 

za finančno pomoč. 

Gospod ravnatelj je v zaključku predstavil še rezultate tekmovanj v šolskem letu 2022/2023, statistiko 

dodatne strokovne pomoči za preteklo šolsko leto, finančno stanje šolskega sklada ter projekte, ki jih 

bo šola v novem šolskem letu izvajala (le-ti so podrobneje predstavljeni na šolski spletni strani). 
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Na tej točki dnevnega reda je razprava potekala med samo predstavijo Letnega pedagoškega poročila 

2022/2023. Po koncu le-te je bil soglasno sprejet sklep. 

 

SKLEP ŠT. 3: 

Članice_i Sveta staršev so se seznanili z Letnim pedagoškim poročilom 2022/2023. 

 

Točka 3: 

Seznanitev z Letnim delovnim načrtom in Publikacijo za šolsko leto 2023/2024 

(g. Aljaž Banko, ravnatelj) 

 

Aljaž Banko, ravnatelj, je predstavil organizacijo pedagoškega in ostalega dela v tekočem šolskem 

letu. Opozoril je, da so prenovljeni trije šolski dokumenti, in sicer Hišni red, Pravila hišnega reda in 

Vzgojni načrt šole. Članice_i Sveta staršev so bili pozvani, da omenjene dokumente preberejo in se 

nanje pisno odzovejo – do konca koledarskega leta. 

Na tej točki dnevnega reda razprave ni bilo. Sklepa sta bila soglasno sprejeta. 

 

SKLEP ŠT. 4: 

Članice_i Sveta staršev so se seznanili z Letnim delovnim načrtom in Publikacijo za šolsko leto 

2023/2024. 

 

SKLEP ŠT. 5: 

Članice_i Sveta staršev so se seznanili s prenovljenimi dokumenti, in sicer s Hišnim redom, s Pravili 

hišnega reda in z Vzgojnim načrtom šole. Morebitne predloge k tem trem dokumentom lahko 

pošljejo na šolo do konca koledarskega leta 2023. 

 

Točka 4: 

Seznanitev s spremembami Načrta varnih šolskih poti za šolsko leto 2023/2024 

(ga. Katja Krivec) 

 

Katja Krivec je predstavila načrt varnih šolskih poti in spremembe v tekočem šolskem letu. Uvodoma 

je povedala, da so članice_i Sveta staršev načrt varnih šolskih poti prejeli predhodno po elektronski 

pošti in opozorila na zgolj (eno) spremembo, ki je vnesena in zadeva šolsko pot do Dularja. 

Na tej točki dnevnega reda razprave ni bilo. Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

SKLEP ŠT. 6: 

Članice_i Sveta staršev so se seznanili s spremembami Načrta varnih šolskih poti za šolsko leto 

2023/2024. 
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Točka 5: 

Razno 

 

S strani članic_ov Sveta staršev smo na šolo prejeli nekaj vprašanj, pobud in predlogov. Nanje je 

odgovarjal Aljaž Banko, ravnatelj. Nanašala so se na naslednje teme: spreminjanje jedilnikov šolske 

prehrane, valeta (predstavil je protokol, s katerim so bili seznanjeni tudi starši na roditeljskem 

sestanku), športni karton, dodatni učitelj pri športni vzgoji (projekt za športnega pedagoga), 

nadomeščanje športne vzgoje z drugimi predmeti, učilnica in pouk na prostem, brezplačne delavnice 

Šteker.si, delavnice varne rabe interneta, šola v naravi, delo razredničarke_ka, celostno spremljanje 

učenk_ev med šolskim letom, izpit za kolo. 

Anja Benko je članice_e Sveta staršev spomnila na predlog, ki se je izoblikoval na majski seji Sveta 

staršev in se je nanašal na sodelovanje šole na Festivalu solzic. Na omenjeni seji so namreč članice_i 

Sveta staršev opozorile_i na slabo izvedbo omenjenega festivala in podali predlog, da se na Občino 

Ravne na Koroškem naslovi odprto pismo v zvezi s tem festivalom in njegovo izvedbo/organizacijo. 

Podpredsednica Sveta staršev, Anja Benko, je povedala, da na obljubo niso pozabili in da je 

predsednica Sveta staršev, Mateja Verdinek Žigon, pripravila dopis, ki bi se poslal na občino, bi pa 

predhodno omenjena želela preveriti, ali se sedanje_i članice_i Sveta staršev s spisano vsebino 

strinjajo. Po dogovoru s predsednico Sveta staršev je Anja Benko pripravljeni dopis navzočim prebrala 

in predlagala, da članice_i Sveta staršev svoje strinjanje z vsebino dopisa potrdijo. Po krajši razpravi je 

dala prebrani dopis na glasovanje in soglasno je bil sprejet sklep. 

 

SKLEP ŠT. 7: 

Članice_i Sveta staršev so potrdili dopis glede Festivala solzic, ki ga bo v imenu članic_ov Sveta 

staršev na Občino Ravne na Koroškem poslala predsednica Sveta staršev, Mateja Verdinek Žigon. 

 

Aljaž Banko je k tej temi dodal, da se bo šola za ponovno sodelovanje na festivalu odločila le v 

primeru ustrezne organizacije in glede na poslani program izvedbe. 

 

ZAKLJUČKI 

 

1 Na seji je bilo sprejetih 7 sklepov. 

2 Zapisnik dobijo v vednost članice_i Sveta staršev in Občina Ravne na Koroškem. Objavi se na 

oglasnih deskah v matični šoli in podružnični šoli Kotlje. 

 

 

Seja je bila zaključena ob 18. uri. 

 

 

Zapisnik napisal:      Podpredsednica Sveta staršev 

OŠ Koroški jeklarji: 

Dejan Hrovat       dr. Anja Benko 
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Prilogi 

 

1 Vabilo 

2 Seznam prisotnih članic_ov na seji Sveta staršev 


